
Sprawozdanie z prac Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego za rok 2017 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego w roku 2017 obradowała w składzie: Cholewiński Zygmunt – Wiceprzewodniczący, 

Gargaś Andrzej, Gugała Leokadia,  Nowak Jan – Przewodniczący,  Rzegocki Alfred,  Samołyk Tadeusz,  Sołtys Mariusz,  Wieprzęć Jaromir,  

Zarzeczny Janusz, Ros Monika,  Plennikowski Waldemar. Odbyło się 12 posiedzeń. Szczegółowe informacje przedstawia tabela poniżej. 

Termin 

posiedzenia 
Temat posiedzenia 

27.01.2017r 

1. Przygotowano i zatwierdzono sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r. 

2. Dokonano analizy kosztów funkcjonowania domów dziecka prowadzonych przez powiat i 

dofinansowywanych z budżetu powiatu. 

3. Zaopiniowano materiały na Sesję Rady Powiatu. 

24.03.2017r 

 Posiedzenie wspólne z Komisją Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

1. Zapoznano się z osiągniętym wynikiem finansowymi za 2016 r. i informacją o bieżącym 

funkcjonowaniu PKS Stalowa Wola S.A. 

2. Zapoznano się  z realizacją emisji obligacji przez powiat. 

3. Zaopiniowano materiały na Sesję Rady Powiatu. 

24.04.2017r 

1. Zapoznano się z informacją z wykonania wydatków i wielkości pozyskanych środków przez 

PCPR na realizacje zadań statutowych w 2016 r. 

2. Zapoznano się z informacja ną temat planowanego zakresu prac inwestycyjno-remontowych na 

drogach powiatowych ze szczególnym uwzględnieniem przebudowy ulicy Poniatowskiego i 

dostosowaniem ruchu na drogach powiatowych i wojewódzkich do planowanej budowy 

obwodnicy Stalowej Woli  Niska. Zapoznanie się ze stanem dróg powiatowych bez nawierzchni 

asfaltowej. 

3. Zaopiniowano materiały na Sesję Rady Powiatu. 

09.06.2017r 

1. Przyjęto informację z wykonania budżetu z 2016 r. 

2. Zapoznano się z planowanymi do realizacji przez powiat inwestycjami na 2018 i źródłem ich 

finansowania  

3. Zaopiniowano materiały na Sesję Rady Powiatu. 

22.09.2017r 

1. Zapoznano się z wykonaniem budżetu za 1 półrocze 2017 r. 

2. Zapoznano się z Informacją na temat wykonania budżetu i realizację zadań przez samodzielne 

publiczne zakłady opieki zdrowotnej. 

3. Zaopiniowano materiały na Sesję Rady Powiatu. 

24.11.2017r 

1. Zapoznano się z realizacją wydatków oświatowych w zakresie : udzielania urlopów dla 

poratowania zdrowia, zapomóg zdrowotnych dla nauczycieli, dokształcania i nagród ze 

specjalnego funduszu nagrodowego. 

2. Zapoznano się z  realizacją rzeczową zadania i wielkością wydatków na przeprowadzoną   

termomodernizację budynków  oświatowych. 

3. Zaopiniowano materiały na Sesję Rady Powiatu. 



28.11.2017r 

Posiedzenie z udziałem Przewodniczących stałych Komisji Rady 

1. Przygotowano i zatwierdzono plan pracy Komisji na 2018 r. 

2. Zaopiniowano projekt budżetu na 2018 r. i wieloletniej prognozy finansowej. 

3. Zaopiniowano materiały na Sesję Rady Powiatu. 

                           

                                                        Posiedzenia Komisji odbyte w trybie nadzwyczajnym poza ustalonym planem pracy 

30.01.2017r 

14.02.2017r 

01.09.2017r 

15.12.2017r 

 

11.10.2017r 

 

 

 

Zaopiniowano projekty uchwał Rady Powiatu dotyczące zmian w budżecie na 2017 r. i wieloletniej 

prognozie finansowej. 

    

 

  Zaopiniowano pozytywnie stawkę za 1m2 powierzchni ustaloną przez Zarząd Powiatu dla      

  Powiatowego Lekarza Weterynarii za użytkowanie budynku po Poradni Psychologiczno-    

  Pedagogicznej 

 

                     Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  zaopiniowała również następujące wnioski: 

L.p. Termin Wniosek/Opinia Opinia 

1. 

2. 

3. 

09.06.2017r 

28.11.2017r 

11.10.2017r 

Opinia w sprawie wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2016 

Opinia w sprawie projektu budżetu powiatu na 2018r 

Opinia za stawkę za 1m2 powierzchni ustaloną przez Zarząd Powiatu dla  Powiatowego  

Lekarza Weterynarii za użytkowanie budynku po Poradni Psychologiczno-    

Pedagogicznej 

Pozytywna 

Pozytywna 

Pozytywna 

 

 24.03. 2017r 

 

 

Został zgłoszony ustnie  wniosek – prośba o przygotowanie pisemnej informacji na temat 

kosztów kredytów i leasingu na zakup nowego taboru z podziałem na busy i autobusy do 

Prezesa PKS  S.A. w  Stalowej Woli 

 

Odpowiedź 

Wpłynęła 

w dniu 

04.04.2017r 

 

                                                                                                                                                                                              Przewodniczący Komisji Budżetu, 

                                                                                                                                                        Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

                                                                                                                                                                                Jan  Nowak 


